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Verslag BO 22/03/2022 om 10u00 

Confederatie Bouw, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Rik Bulckaen, Roland Cools, Erwin 
Wuestenberg, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom op deze fysieke vergadering. 
SBB  zal starten met een digitale toelichting over de jaarrekening.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 01/03/2022 
Het verslag werd goedgekeurd.  

 
3. Financieel: 

• Toelichting resultatenrekening SBB 
Katrien De Mesel van ons boekhoudkantoor SBB gaf de nodige uitleg bij de 

resultatenrekening van 2021. 

- In het kort werd de balans (boekhoudkundige toestand op 31/12 /2021) overlopen.  

o Uitleg werd vooral gegeven bij de overlopende rekeningen  :  

- Er werd meer in detail gegaan bij de resultatenrekening. Ondanks het tweede jaar van 

de pandemie hadden we in 2021 een winst van € 253.769,17. We hadden tegenover 2021 

wel minder leden, waardoor de lidgelden daalden, maar daar tegenover hadden we meer 

inkomsten van de clubbijdragen.  

- Het verhoudingsgetal BTW steeg van 11% naar 23%, d.w.z. dat onze kosten op BTW 

aankopen zullen verminderen. 

- Daar de bestemde fondsen, volgens onze waarderingscijfers, het maximum hebben 

bereikt werd de winst volledig overgeboekt naar het volgend boekjaar. 

 

 

• cashless betalen 

Er zijn nog enkele clubs waar er administratieve zaken geregeld moeten worden. De 

clubs die de laatste weken de toestellen gebruikten zijn tevreden. 

 
4. Wandelclubs 

• aanvaarden Wandelclub Eernegem: de club wordt aanvaard. 

• ontslag FC Asper-Gavere: alles wordt financieel in orde gebracht 

• vervolg KWB Schriek: afgelopen zondag werd er georganiseerd in naam van Falos.  
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Pag 18 SR, meewerken aan een andere organisatie kan niet. Deze organisatie ging 
niet door onder de naam van 1940 KWB Schriek. Deze club is nog onder een andere 
naam actief aangesloten bij Falos. We bekijken de mogelijkheden maar momenteel 
geen gegronde reden om te kunnen overgaan tot een sanctie. 

• verslag vergadering 7/3 Oudenburg: Rudy Devriendt zal peter worden van een club in 
wording in Oudenburg. De officiële aanvraag zal recentelijk volgen.  

• Tweedaagse Blankenberge: Enkel op zondag 01/05 een tocht ipv twee dagen  

• Wandelcollectief Mee op Stap op dit ogenblik nog niet aangesloten. Ze hebben alle 
info, incl. link naar invulformulier en aansluitingsdocument ontvangen maar nog niet 
teruggestuurd. Er is wel de intentie om dit eerstdaags te doen. 

• Kadee Bornem: ze bestaan 50 jaar maar kunnen niet komen naar de 
nieuwjaarsvieringen. Ze mogen aanschuiven bij een andere regio.  
 

5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning: Vlaams-Brabant heeft morgen contact met Ochtend- 

gloren. West-Vlaanderen gaat naar het Wandelend Paard.  
▪ Kwaliteit: er werd een nieuwe afstandstabel aangeleverd. Die wordt 

herbekeken in kwaliteit. Het sjabloon om betaalbewijzen te bedrukken 
werd ook aangeleverd. 

▪ Evenementen: / 
▪ Promotie: Marleen kent een lesgever die beschikbaar is in september.  
▪ Kalender: / 

• organisatoren Vlaanderen Wandelt 2023 + opvolging editie 2024:  

In 2023 zijn er 4 clubs die willen organiseren op week 17.  

Voor 2024 is er in 3 provincies nog geen toekenning gedaan. Het is altijd een kluwen 

van wie wanneer zich kandidaat stelt en welke definitief toegekend zijn. Het voorstel 

is om dit meer te centraliseren vanuit het secretariaat en federatieteam 

evenementen.  

 

• overschot van 3500 WiB’s gebruiken stand 4-daagse van de Ijzer? Hier komt een stand 
van Lowa en  we zullen ernaast een stand van WSVL vzw opzetten.  

6. Ingebrachte punten 

• Evaluatie infovergaderingen + digitaal of fysiek 
De opkomst: er waren een beetje meer deelnemers op de digitale infovergaderingen. 
Conclusie is dat zaterdag geen geschikte dag is. We zullen schakelen naar de vrijdag. 
Het BO beslist dat de criteria van de bonustocht niet aangepast moeten worden.  
Aantal (fysieke) vergaderingen: zeker 2 digitale vergaderingen behouden. Behouden 
we 3 fysieke vergaderingen? Laten we Sint-Niklaas vallen? 2 digitale en 2 fysieke in de 
toekomst, verdeeld over 2 weken.  
Bonustocht: er moet aan alle criteria voldaan zijn op 01/03. Is dit ook de finale datum 
voor midweektochten? Wat als een club een midweektocht aanvraagt in mei? Dan 
bestaat nog de mogelijkheid om een bonustocht aan te vragen.  
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• Personeel: Floor nam zelf ontslag. Ze zal nog tot 29/04/2022 bij ons werkzaam zijn. 
We beraden ons over een gepaste invulling van dit takenpakket. Er wordt ook 
gekeken naar externe invulling van bepaalde zaken.  
 

• Ondersteuningsteam scanning Ingrid: we zoeken naar back-up mogelijkheden/ 

medewerkers om laptops te installeren als er nieuwe updates komen. We vonden al 

enkele kandidaten.   

 

• Uitnodiging AV: de uitnodiging werd overlopen, aangepast en goedgekeurd door het 
BO. De goedkeuring van het jaarverslag zal later deze week per mail volgen.  

 

• Secretaris Antwerpen: naar aanleiding van het ontslag van de secretaris van het 
provinciaal bestuur Antwerpen, besluit het BO om de reglementen aan te passen.. De 
secretarisfunctie kan opgenomen worden door een lid van het BO.  

 

• Werkgroep reglementen: de werkgroepen kwam samen om de statuten en het intern 
reglement te herwerken. De zaken die goedgekeurd werden door het BO werden hierin 
verwerkt 

Provinciale vergadering versus infovergadering. Dit wordt in de reglementen 
momenteel 2x volledig uitgeschreven maar er is weinig verschil. Het voorstel is om 
altijd te spreken over infovergaderingen. Bij de 4de infovergadering komt er een stukje 
verkiezingen bij. Er wordt een concreet voorstel uitgewerkt.  
Als we zouden spreken over bv.  federatieteam evenementen Antwerpen, is 
duidelijker voor iedereen. BO gaat hiermee akkoord. 

 

• De 2 experten in 2023 binnen BO: IT’er in plaats van een marketeer. Er is nood aan IT-

kennis. In 2023 komt de vacature IT vacant.  

 

• Verslag redactieraad 3/3: naamgeving provinciale wandeldagen: Vlaanderen Wandelt 

Limburg, Vlaanderen Wandelt Antwerpen (Korhoenstappers), Slak Leest wordt 

Antwerpen Wandelt.  

Voor 2025 moet er nog naar een oplossing gekeken worden in Oost-Vlaanderen. Hier 

werd reeds een toekenning gedaan in het kader van ankerplaats Vlaanderen Wandelt 

Lokaal, nl Geraardsbergen.  

 

• Verslag vergadering Trailwalk op 9/3: er worden nieuwe contracten opgemaakt voor 

de clubs die mee instappen in Flanders Trails.  

• Opvolging ontwikkeling App: Phpro haakt af.  

• Actueel ledenaantal federatie: 57.648 totaal, inclusief 2623 federatieleden en 754 

leden Flanders Trails. 

• 50 jaar wandelsport: Jef Joosten en Willy Moeskops willen een naslagwerk maken van 

de geschiedenis van de wandelsport. 


